
Izvolitev novih samoupravnih organov

V avli osnovne šole Majde Vrhovnik so se 16. junija zbrali
krajani krajevne skupnosti Gradišče, da se seznanijo s
poročilom o delu samoupravnih organov v preteklem man-
datnem obdobju in izvolijo nove delegate skupščine kra-
jevne skupnosti.

Gregor Berkopec je orisal delovanje samoupravnih orga-
nov KS v obdobju 1978-82. V tem času je bil sprejet statut
krajevne skupnosti, usklajen z amandmaji ustave. Veliko
pozornost so posvetili neposrednemu odločanju krajanov
in usklajevanju interesov.

V tem mandatu je bil uspešno izveden referendum za III.
samoprispevek, odraz solidarnosti krajanov, z drugimi deli

KS Gradišče
mesta, saj KS iz samoprispevka ni pridobila nobenega
objekta.

Uspešno je bilo vključevanje v akcijo za Cisto m belo
Ljubljano. Komisija za socialno skrbstvo si je prizadevala
za bolj humane odnose med krajani, za zagotovitev sosed-
ske pomoči, sodelovala je z domovi za starejše krajane,
skrbela tudi za razvedrilo starejših krajanov, za socialno
pomoč in reševala pereče probleme.

Na področju stanovanjskega gospodarstva je komisija
posvetila pozornost predvsem vzdrževanju stanovanjskega
fonda, prenosu stališč krajanov v skupščino stanovahjske
skupnosti in krepitvi stanovanjske samouprave, ki pa še ni
zaživela v vseh hišah v smislu nove stanovanjske zakono-
daje. Komisija za vzgojo in izobraževanje je utrdila sodelo-
vanje z vzgojnovarstvenimi zavodi in šolami na območju
KS. Komisija za kulturo in izobraževanje je med drugim
skrbela za organiziran obisk občanov na kulturnih priredi-
tvah in umetniških razstavah. Komisija za telesno kulturo
pa je poleg drugih dejavnosti ustanovila dve rekreacijski

skupini, ki redno vadita. Poravnalni svet je obravnaval 9
vlog ter jih 5 uspešno rešil. Svet potrošnikov se je čestokrat
sestajal in obravnaval problematiko v zvezi s preskrbo ter
opozarjal na nepravilnosti. V tem obdobju je prišla do
izraza tudi pospešena aktivnost in krepitev družbene sa-
mozaščite. Imeli smo vrsto akcij za usposabljanje obvezni-
kov civilne zaščite, vendar čaka na tem področju še veliko
dela.

O.delu samoupravnih organov so bili krajani sproti obve-
ščeni tudi na zborih krajanov, z individualnimi obvestili po
hišah in preko obveščanja v dnevnem tisku, predvsem pa v
»Dogovorih«.

Novo vodstvo KS Gradišče

Delegati novoizvoljene skupščine krajevne skupnosti so
se prvič sestali 17. junija. Pp kcnstituiranju skupščine so
izvolili za predsednika Gregorja Berkopca, za namestnika
pa Mitjo Močivnika. Za predsednika sveta KS je bil izvo-
ljen dr. Albin Wedam, za namestnika pa Vida Markič.

Delegati so izvolili še Leopolda Radoviča za predsednika
poravnalnega sveta in Klaro Lesjak za predsednico svefa
potrošnikov.

Novoizvoljeni člani sveta KS so se prvič sestali 21. junija.
Izvolili so ilane vseh komisij pri svetu KS.

Člani sveta so se na prvi seji seznanili z delovnim osnut-
kom urbanističnega načrta razvoja Ljubljane in sklenili, da
občinski konferenci SZDL priporočijo, da se osnutek obja-
vi v dnevnem časopisju »Delo« ali »Dnevniku«, da se tako
z njim seznani čim širši krog občanov in bo mogoče zbrati
čim več pripomb. Čas za obravnavo pa je glede na bližajoče
se dopuste neprimeren in bi ga kazalo podaljšati. Obravna-
vali so tudi odprtje Foersterjevega vrta, kar bi bila veliko
pridobitev za občane krajevne skupnosti.
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